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Doslovný prepis zvukového záznamu zo 

zasadnutia Mestského zastupiteľstva v 

Rožňave dňa 15. 08. 2024 
 

 

 

p. primátor Michal Domik 

Vážení páni poslanci MZ, vážení prítomní. Podľa § 12 Zákona Slovenskej národnej rady č. 

369/1990 Z. z. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov otváram 17. zasadnutie 

Mestského zastupiteľstva v Rožňave v tomto volebnom období, ktoré sa koná v termíne mimo 

schváleného harmonogramu zasadnutí. Vítam pani poslankyňu a pánov poslancov mestského 

zastupiteľstva, zástupcu primátora mesta, hlavnú kontrolórku mesta, náčelníka mestskej 

polície, hlavného architektka a urbanistu mesta Rožňava, riaditeľov príspevkových organizácií, 

konateľov obchodných spoločností a všetkých vedúcich odborov mestského úradu.  

Konštatujem, že poslanci mestského zastupiteľstva boli na zasadnutie písomne a včas pozvaní. 

Z celkového počtu 13 poslancov je prítomných 8, teda MZ je spôsobilé rokovať a uznášať sa. 

Svoju neúčasť ospravedlnili pán poslanec Bolaček, pán poslanec Kuhn a pán poslanec Balázs. 

Za overovateľov zápisnice menujem pána poslanca Deménya a pána poslanca Polláka.  

 

V súlade s rokovacím poriadkom: „overovatelia dozerajú na správnosť a úplnosť zápisnice zo 

zasadnutia mestského zastupiteľstva, ďalej dozerajú na hlasovanie. Povinnosťou 

predsedajúceho je zistiť a v úvode rokovania oznámiť, či bola zápisnica z predchádzajúceho 

zasadnutia overená, či boli vznesené námietky, pripomienky a podobne. Ak neboli podané 

námietky, pokladá sa za schválenú, pokiaľ námietky boli podané rozhodne o nich mestské 

zastupiteľstvo hlasovaním po vyjadrení a prednesení overovateľmi. Oznamujem, že doslovný 

prepis zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Rožňave, pardon, zo dňa 27. júna 2024 bol 

podpísaný. 

 

Vážení poslanci predkladám na schválenie návrh programu rokovania tak, ako je uvedený 

v pozvánke. Hlasujme o bodoch návrhu programu zverejneného na úradnej tabuli a webovom 

sídle mesta v súlade §5 ods. 5 rokovacieho poriadku Mestského zastupiteľstva v Rožňave 

v zmysle, ktorého program rokovania nemožno meniť ani doplniť ak ide o zasadnutie 

mestského zastupiteľstva slávnostného charakteru resp. zvolaného mimo schválený 

harmonogram. Takže dávam hlasovať o programe, ktorý bol zverejnený a ktorý vám bol 

zaslaný. Nech sa páči hlasujte. Ďakujem. 

Za 8 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov.  

 

V súlade s ustanovením § 5 ods. 8 Rokovacieho poriadku Mestského zastupiteľstva v Rožňave: 

Stálym bodom programu rokovania každého zasadnutia mestského zastupiteľstva sú podnety 

poslancov mestského zastupiteľstva pre hlavného kontrolóra mesta.  Stále body rokovania  sa 

nezaraďujú na zasadnutia mestského zastupiteľstva mimo schváleného harmonogramu 

zasadnutí a ustanovujúcu zasadnutia. Pardon, som si zabudol okuliare. Informatívne správy a 

odpovede na otázky poslancov z predchádzajúceho rokovania sa nezaraďujú do programu 

rokovania. 

Návrh ostatných bodov programu a ich poradie predkladá primátor na základe vlastných 

návrhov, doporučení jednotlivých komisií, jednotlivých poslancov. 
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Pristúpime k bodu č. 2 Schválenie podmienok kapitálového úveru – návrh 

Otváram diskusiu. Nech sa páči. Poprosím ešte ohľadom zmeny pani Ing. Eriku Leskovjanskú. 

Bola tam menšia zmena v podmienkach. 

 

p. Ing. Erika Leskovjanská 

Dobrý deň prajem všetkým. Áno bola tam zmena vo zverejnení materiálu na webovej stránke, 

nakoľko si nás z banky kontrolujú. Tak ma oslovila Slovenská sporiteľňa, že som nesprávne 

interpretovala ich spracovanú indikatívnu ponuku, kde bolo na uvedené správa úveru sa 

neuplatňuje a ja som to nepovažovala za bankový poplatok a tým pádom som stanovila tam 

bankový poplatok z predchádzajúceho bankového úveru 9 eur. Tým pádom tento poplatok 9 

eur nie je. Čiže keď sa posudzuje celková výška nákladov mesta za 10 rokov splácania úveru, 

úroky a bankové poplatky, tak išla Slovenská sporiteľňa na 1. miesto o 216 eur lepšie ako 

Všeobecná úverová banka. Taká zmena je len.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán pos...pán zástupca nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne za slovo. Dobrý deň prajem všetkým. Na základe uvedeného, keďže nie VÚB 

vyšla ako na 1. mieste podľa uvedených skutočností, ale SLSP, tak dávam pozmeňujúci návrh. 

Čiže návrh uznesenia bude znieť Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje podmienky 

kapitálového úveru, schváleného uznesením MZ č. 226/2023 na krytie kapitálových výdavkov 

schválených v rozpočte na rok 2024 od Slovenská sporiteľňa a. s. s fixným úrokom na obdobie 

10 rokov, vo výške 1 milión eur s postupným čerpaním. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Nech sa páči pani hlavná kontrolórka. 

 

p. hlavná kontrolórka JUDr. Katarína Balážová 

...zdravím všetkých prítomných. Dobrý deň prajem. Vážený pán primátor, vážení prítomní. 

Preverila som podmienky na prijatie náhradných zdrojov financovania k úveru vo výške 1 

milión eur. Materiál ste obdržali, bol aj zverejnený. Po prijatí úveru vo výške 1 milión eur bude 

naše úverové zaťaženie 15,20 % čo znamená, že spĺňame podmienky zákona, keď celková suma 

dlhu neprekročí 60 % skutočných bežných príjmov predchádzajúceho rozpočtového roka 

a ročné splátky úveru neprekročia 25 % skutočných bežných príjmov predchádzajúceho roku. 

Takže po právnej stránke, aj po zákonnej stránke máme splnené podmienky na prijatie tohto 

úveru. Ďakujem pekne. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Dovoľte mi, aby ja som vysvetlil niektoré 

podrobnosti, ktoré sa šíria lebo pri verejnosti. Tak vlastne ten úver nie je nový úver, ale tento 

úver už bol minulý rok schválený. A z tohto úveru by sme chceli financovať od septembra 

s odovzdáva stavenisko zimného štadióna, na ktorý sme získali 1 070 tisíc euro z fondu na 

podporu športu. Tam by sme chceli prvých 300 tisíc tak isto dofinancovať. Takže na 1. etapu 

by sme mali 1 370 tisíc euro. Ďalších 300 tisíc by sme chceli použiť na rekonštrukciu 

Šafárikovej cesty do centra hej, taktiež aj chodníka na pravej strane. A tam sme získali 630 

tisíc. Tých 630 tisíc je aj refundácia ľavého chodníka a tieto peniaze, finančné prostriedky, 

dostaneme len o pol roka, možno v priebehu dajakých 6 mesiacov. Zato by sme tam chceli 

použiť prvých 300 tisíc, aby sme mohli s tou rekonštrukciou začať. Samozrejme tam ešte 

potrebujeme verejné obstarávanie na zhotoviteľa. A tých zvyšných 400 tisíc tie idú do športovej 
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infraštruktúry do Nadabulej, ktoré sme už minulý rok odsúhlasili, že budeme mať ako mesto 

spoluúčasť. A taktiež 1. septembra bude, začne sa budovaním už aj ihriska. Zatiaľ sa 

rekonštruuje priľahlá budova. Takže to bude dokopy 1 milión euro. Ako sa nám vrátia tých 630 

tisíc, ktoré sme získali, vlastne nie vrátia, ale keď nám prídu tých 630 tisíc, tak tých 300 tisíc, 

ktoré sme teraz, chceme dať do Šafárikovej, tak dáme ešte do zimného štadióna. Takže na 

zimný štadión do 1. etapy budeme mať 1 670 tisíc. Samozrejme máme tam okolo 3,4 milióna. 

Tie ostatné zdroje budeme musieť zháňať z iných zdrojov. A chcem osloviť KSK o podporu, 

samozrejme aj ministerstvo športu, úrad vlády a taktiež budeme hľadať aj zdroje iné. Možno 

ďalšie projekty, možno aj z fondu na podporu športu. Ale zatiaľ tie podmienky nie sú jasné, či 

môžeme aj do 2. etapy tak isto podať žiadosť na fond na podporu športu. Takže ešte aj tam 

čakáme aké budú podmienky. Takže mojou prácou je to, aby sme zháňali čo najviac peňazí 

a financií do nášho mesta. Takže na vyjasnenie, že načo použijeme. Samozrejme úver sa 

nepreje. Sú to kapitálové výdavky, takže môžu sa použiť iba na výstavbu. Ďalšie otázky. 

Ďakujem pekne. Uzatváram diskusiu. Poprosím pána zástupcu o pozmeňujúci návrh. Ešte 

finančná komisia. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ešte som nepovedal vyjadrenie finančnej komisie, lebo bolo dnes ráno. Finančná komisia 

odporúčala schváliť MZ tento materiál tak, aj s tým pozmeňujúcim návrhom, ktorý som 

predniesol. A teda prečítam návrh na uznesenie.  Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje 

podmienky kapitálového úveru, schváleného uznesením MZ č. 226/2023 na krytie kapitálových 

výdavkov schválených v rozpočte na rok 2024 od Slovenskej sporiteľne a.s. s fixným úrokom 

na obdobie 10 rokov, vo výške 1 milión eur s postupným čerpaním. Ukladá uzatvoriť zmluvu 

o poskytnutí úveru a predložiť žiadosť o čerpanie úveru Slovenskej sporiteľni, a.s. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Prosím hlasujme o pozmeňujúcom návrhu pána zástupcu. Nech sa páči. 

Za 8 poslancov, proti 1 poslanec, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prečítam návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje podmienky 

kapitálového úveru, schváleného uznesením MZ č. 226/2023 na krytie kapitálových výdavkov 

schválených v rozpočte na rok 2024. Prosím hlasujme. 

Za 8 poslancov, proti 1 poslanec, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdime k bodu rokovania č. 3 Zásady hospodárenia s majetkom mesta – návrh na zmeny 

Otváram diskusiu. S faktickou pán zástupca nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Tak isto odporúčanie komisie finančnej z dnešného rána. Komisia finančná odporúča schváliť 

predložený materiál. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Prečítam návrh na uznesenie. Mestské 

zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje zmeny Zásad hospodárenia s majetkom mesta v § 10 ods. 

13 písm. f) a § 15 ods. 1 podľa predloženého návrhu a ukladá úplné znenie Zásad hospodárenia 

s majetkom mesta so zapracovanými zmenami uverejniť na webovom sídle mesta. Prosím 

hlasujme.  

Za 8 poslancov, proti 0, zdržal sa, zdržala sa 1 poslankyňa. 
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Vážení páni poslanci, vážení prítomný program dnešného rokovania sme vyčerpali. Prajem vám 

všetkým príjemný deň. Ďakujeme veľmi pekne. Také to bolo rýchle.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Mgr. Michal  D r e n g u b i a k     Michal  D o m i k  

zástupca primátora mesta     primátor mesta 

 

 

 

 

 

O v e r o v a t e l i a 

 

 

 

Miroslav D e m é n y      Ing. Filip   P o l l á k  

poslanec MZ       poslanec MZ 


